

Presented By:



MAY 25TH, 2024
MEMORIAL HALL



Chief Flanagan
GALA
Chef Flanagan



OUR STORY

Join us at The Chief Flanagan Gala as we recognize and honour first responders & their volunteer work in the community in the area of sports and recreation; all while supporting Their Opportunity, a charity focused on educating, uplifting and supporting children to overcome barriers through the strength of sport and generosity.

Thomas G Flanagan had an unwavering commitment to his community, spending his career and life pushing to ensure everyone in the community was served and felt represented. The gala will celebrate those first responders that follow in his footsteps and exemplify this same passion and spirit for service to others. We salute you and thank you!

The evening will also honour the work of our nominees and winners by supporting a cause that furthers their passion for community. Proceeds from the gala will be re-invested back into local neighbourhoods, providing individual bursaries to ensure local youth have access to sport and recreation.



Presented By:



AWARDS OVERVIEW

Chief Flanagan Lifetime Achievement

For 10+ years of service to a youth sports/recreation league, program and/or team; supporting youth staying active and healthy

Coach of The Year

For using sport as a vehicle to educate, uplift and support youth - dedicated to improving the skills and lives players both in and out of “the game”

Advancing Access

For proactively seeking to improve youth’s access to sport/recreation by helping families overcome barriers of access within their league, program and/or team (i.e. financial, rural/remote communities, etc.)

Bruno Gendron Creating Community

For proactively seeking to foster a sense of community and comradery beyond their sport/recreation league, program and/or team by getting them involved in “giving back” (i.e. community service projects, third party charity fundraisers, etc.)

Promoting Equity, Diversity & Inclusion

For proactively seeking to improve the visibility of minority groups in sport by creating opportunities for equity, diversity and inclusion within their sport/recreation league, program and/or team

SPONSOR AN AWARD

BE A PART OF THE EVENING AND HONOURING OUR FINALISTS



Presented By:



SPONSORSHIP OPPORTUNITIES

Presented By:



Welcome Drink

- prominent branding at reception table with opportunity to greet guests/make welcome toast
- branded drink tickets
- two (2) gala tickets

\$2500

1 available

Table

- branded reserve table
- logo recognition during the evening
- ten (10) gala tickets

\$2000

10 available

Awards

- acknowledgement on Gala Night Program
- opportunity to present award to winner
- two (2) gala tickets for you + two (2) tickets provided to winner

\$1500

1 available

Musical Performance or Auction

- branded signage in performer or auction area
- opportunity to announce performer or auctioneer
- two (2) gala tickets

\$1500

1 available
of each

Community Table - 10 gala tickets

\$1750

Individual Ticket

\$175

FR

LE 25 MAI 2024
MEMORIAL HALL



Chief Flanagan
GALA
Chef Flanagan



NOTRE HISTOIRE

Rejoignez-nous au gala du chef Flanagan alors que nous reconnaissons et honorons les premiers intervenants et leur travail bénévole dans la communauté dans le domaine des sports et des loisirs ; tout en soutenant Their Opportunity, une organisation caritative axée sur l'éducation, l'édification et le soutien aux enfants pour surmonter les obstacles grâce à la force du sport et de la générosité.

Thomas G Flanagan avait un engagement inébranlable envers sa communauté, passant sa carrière et sa vie à faire en sorte que tous les membres de la communauté soient servis et se sentent représentés. Le gala célébrera les premiers intervenants qui suivent ses traces et illustrent cette même passion et cet esprit de service aux autres. Nous vous saluons et vous remercions !

La soirée honorera également le travail de nos nominés et gagnants en soutenant une cause qui nourrit leur passion pour la communauté. Les recettes du gala seront réinvesties dans les quartiers locaux, offrant des bourses individuelles pour garantir que les jeunes de la région aient accès au sport et aux loisirs.



Présentation De



RÉCOMPENSES APERÇU

Chef Flanagan pour l'ensemble de ses réalisations

Pour 10 ans et plus de service à une ligue, un programme et/ou une équipe de sport/récréation pour les jeunes; pour aider les jeunes à rester actifs et en bonne santé.

Entraîneur de l'année

Pour avoir utilisé le sport comme un moyen d'éduquer, d'élever et de soutenir les jeunes - dévoué à l'amélioration des compétences et de la vie des joueurs, tant dans le cadre du jeu qu'en dehors.

Faire progresser l'accès

Pour avoir cherché de manière proactive à améliorer l'accès des jeunes au sport/aux loisirs en aidant les familles à surmonter les obstacles à l'accès au sein de leur ligue, de leur programme et/ou de leur équipe (c.-à-d. les obstacles financiers, les communautés rurales/éloignées, etc.)

Bruno Gendron Créer une communauté

Pour avoir cherché de manière proactive à favoriser un sentiment de communauté et de camaraderie au-delà de la ligue, du programme et/ou de l'équipe de sport/récréation en les faisant participer à des activités de "redonner" (c.-à-d. des projets de service communautaire, des collectes de fonds pour des organismes de charité tiers, etc.)

Promouvoir l'équité, la diversité et l'intégration

Pour avoir cherché de manière proactive à améliorer la visibilité des groupes minoritaires dans le sport en créant des opportunités d'équité, de diversité et d'inclusion au sein de leur ligue, programme et/ou équipe de sport/récréation.

PARRAINER UN PRIX

PARTICIPER À LA SOIRÉE ET HONORER NOS FINALISTES



Présentation De



OPPORTUNITÉS DE PARRAINAGE

Presented By:



Boisson de bienvenue

- marquage proéminent à la table de réception avec l'occasion de saluer les invités et de porter un toast de bienvenue
- des tickets de boisson marqués
- deux (2) billets pour le gala

\$2500

1 disponible

Table

- table de réserve marquée
- reconnaissance du logo pendant la soirée
- dix (10) billets de gala

\$2000

10 disponibles

Prix

- reconnaissance sur le programme de la soirée de gala
- possibilité de remettre le prix au gagnant
- deux (2) billets de gala pour vous + deux (2) billets offerts au gagnant

\$1500

1 disponible

Spectacle musical ou vente aux enchères

- affichage de la marque dans l'espace réservé à l'artiste ou à la vente aux enchères
- possibilité d'annoncer l'artiste ou le commissaire-priseur
- deux (2) billets de gala

\$1500

1 disponible
de chaque

Table communautaire - 10 billets de gala

\$1750

Billet individuel

\$175